
 

                               

 

                PROTOKÓŁ 

 Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARCZEJ W DNIU 24 CZERWCA 2024r. 

 

 

 W dniu 24 czerwca 2024r. o godzinie 13:30 w Urzędzie Miejskim w Złotoryi na pl. Orląt 

Lwowskich 1 w sali nr 11 przewodnicząca komisji gospodarczej Agnieszka Zawiślak otworzyła                  

I posiedzenie w kadencji na lata 2024-2029. 

 Komisja gospodarcza została utrwalona za pomocą obrazu i dźwięku, a nagranie stanowi 

integralną część protokołu. Nagranie z komisji jest dostępne w Urzędzie Miasta w Złotoryi. 

 

     PRZEBIEG KOMISJI 

 

 1. Sprawdzenie obecności 

W obradach komisji brało udział 13 radnych: Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Agnieszka Diorić, 

Paweł Maciejewski, Beata Manowiec, Przemysław Markiewicz, Stanisław Pazera, Mariusz Stalski, 

Rafał Tokarz, Waldemar Wilczyński, Lilia Wolańska, Agnieszka Zawiślak, Stanisław Dechnik. 

2. Przyjęcie porządku obrad komisji 

Porządek został przyjęty jednomyślnie 13 głosami, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

3. Sprawozdanie z działalności Rejonowego Przedsiębiorstwa Komunalnego Spółka                   

z ograniczoną odpowiedzialnością w Złotoryi za 2023r. 

Sprawozdanie z działalności RPK Sp z o.o. w Złotoryi za 2023r. zostało przekazane Radzie Miasta 

w Złotoryi, a podczas komisji był obecny poprzedni prezes RPK w Złotoryi Paweł Macuga, który 

zreferował sprawozdanie i udzielał odpowiedzi na zadawane pytania. 

            Za przyjęciem sprawozdania głosowało 12 radnych, (Radny Waldemar Wilczyński wyszedł z 

sali obrad) 

 

4. Sprawozdanie z działalności RPK Partner Sp Z.o.o. w Złotoryi za 2023r. 

Sprawozdanie zostało przekazane Radzie Miasta w Złotoryi, a podczas komisji zostało szczegółowo 

zreferowane przez prezes zarządu RPK Partner Ewelinę Białą 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

5. Omówienie wykonania budżetu za 2023r, w zakresie pracy komisji. 



 

Obecna na komisji skarbnik Agnieszka Pogońska omówiła poszczególne działy, które dotyczyły 

zakresu pracy komisji gospodarczej. 

Za przyjęciem wykonania budżetu za 2023r. głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

6. Głosowanie nad przyjęciem Raportu o stanie Gminy Miejskiej Złotoryja za 2023r                         

w zakresie prac komisji. 

W dniu 17 czerwca 2024r. w Urzędzie Miasta w Złotoryi zostało zorganizowane otwarte spotkanie, 

w którym mogli brać udział mieszkańcy miasta. W spotkaniu brało udział kierownictwo wszystkich 

miejskich jednostek organizacyjnych, których sprawozdania zostały ujęte w Raporcie o stanie Gminy 

Miejskiej Złotoryja za 2023r. Z uwagi na powyższe odstąpiono od ponownego omawiania Raportu o 

stanie Gminy Miejskiej za 2023r w zakresie prac komisji. 

Za przyjęciem Raportu o stanie Gminy Miejskiej Złotoryja za 2023r. głosowało 12 radnych, przeciw 

0, wstrzymujących się 0 

 

7. Omówienie projektów uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Złotoryja w 2024r. 

Uchwałę zreferował naczelnik wydziału mienia Marcin Cielas 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

b) w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej położonej w Złotoryi 

 

Uchwałę referował Naczelnik Wydziału Architekrury, Geodezji i Rozwoju Miasta Jacek Janiak 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

c) w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Złotoryi 

Uchwałę referował Jacek Janiak 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

d) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów , w zamian za 

uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Uchwałę referował Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami Grzegorz Nowodyła 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

e) w sprawie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach środków pozyskanych z 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Na wniosek burmistrza Pawła Kuliga z powodu braków formalnych uchwała nie była procedowana. 

 

8. Omówienie i przyjęcie planu pracy komisji na II półrocze 2024r. 

Nie było uwag co do planu pracy komisji 

Za przyjęciem planu pracy komisji głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0 

 

 



 

 

9. Sprawy Różne 

 

W tym punkcie posiedzenia komisji nie zabierano głosów. 

 

10. Zamknięcie posiedzenia komisji gospodarczej 

 

 

 

 

 

        Przewodnicząca Komisji Gospodarczej 

 

         Agnieszka Zawiślak 

 

 

 

 

 


